
Møtereferat                                     Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 4. oktober 2022 

Møtetid: Kl. 17:30-19:30 Møtested: LY14 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Jon-Emil Steine, Stina Sveen, Synne Solli Nygjelten, Kristine Sandland Kristensen, Lars 

Magnus Burø, Johanna Ellefsen, Marita Remøy, Isak Øyum Wiggen, Oda Bjerkehagen, Jens Ruud 

Bunkholdt, Karianne Røren Kleiven, 

Ikke til stede: 

 

SAKSLISTE 

 

139/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes  

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes  

 

140/22 Leder 

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk 



Pedagogstudentene v/Jon-Emil 

- Jon-Emil har vært på møte med pedagogstudentene. De ønsker å styrke samarbeidet 

med Erudio og Erudios medlemmer.  

- Pedagogstudentene har sendt forespørsel om samarbeid i forbindelse med 

Verdensdagen for psykisk helse tirsdag 18.oktober. De ønsker å gjennomføre en 

sosial markering på Kalvskinnet med Erudio som medarrangør. Styret er positive til 

dette. Jon-Emil kommer med oppdateringer på Slack.  

Vedtekter v/Jon-Emil 

- Jon-Emil ønsker at styret begynner å lese over vedtektene til Erudio. Styret starter på 

arbeidet med vedtekter ved neste styremøte.  

- Jon-Emil har laget dokumenter for vedtektene på disken.  

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Jobbe fram mot allmøtet 

- Være tilgjengelig på Dragvoll for å låse og stenge for kontorvaktene 

 

141/22 Nestleder 

Oppdatering av tiden fremover v/Oda 

- Opprettholde vanlig drift 

- Planlegge allmøtet. Vi venter fremdeles på svar på søknad om skjenk. 

 

142/22 Økonomiansvarlig 

Økonomisk overskudd v/Jon-Emil 

- Erudio har et stort økonomisk overskudd. Per nå er bufferen langt høyere enn hva det 

har vært tidligere. Jon-Emil skal forsøke å finne ut av hvorfor det har blitt slik. 

Oppdatering av tiden fremover v/Isak 

- Starte ny prosess med å få tak i bankkort 



- Se over utbetalinger 

 

143/22 Arrangementsansvarlig 

Beerpongturneringer 

- Beerpongturneringer blir arrangert 20.oktober og 10.november. Arrangementer blir 

lagt ut så raskt som mulig. 

PP-fest 

- Det blir post-praksis-fest på Studio 26. Forhåpentligvis blir det også med Spanskrøret. 

Halloweenfest 

- Halloweenfest arrangeres 28.oktober sammen med Elektra, Nutrix og Spanskrøret på 

Studio 26. Det må avklares hvordan de ulike linjeforeningene ordner inngang for sine 

medlemmer. 

ÅRE 

- Det blir Åre-tur for Erudio 19.-22.januar. Prisen blir høyere nå enn tidligere år da det 

ikke er mulig å booke uten skipass. Det er etterspurt 150-200 plasser. 

- Styret skal se nærmere på hvordan det at noen ble lovet avslag på Åre-billetter etter 

bryllupet i fjor løses. 

Oppdatering av tiden fremover v/Karianne 

- Se nærmere på ettårsdag med Delta 

- Spikre Åre-turen 

 

144/22 Sosialansvarlig 

Oppdatering Koskom 

- Koskom hadde møte i går, 3.oktober. Stina skal planlegge workshop for koskom. 

Flere datoer for arrangementer er spikra, blant annet for Erudiopils og byttekveld. 

Blind dates arrangeres sammen med Leviathan.  



Status for hyttetur 

- Få fra styret er tilgjengelig samme helger nå i høst. Styret er positive til en 

teambuilding-helg i Trondheim i stedet. Stina ordner blåtur i egen studieby.  

Opptaksfest  

- Opptaksfesten var vellykka. Dragvollkjelleren var fornøyde. Flere fra styret burde 

vært til stede.  

Oppdatering av tiden fremover v/Stina 

- Ser fram til arbeidet med koskom 

 

145/22 Redaktør 

Gullblekka 

- Synne har vært på møte med Gullblekka og er positiv til fortsettelsen. 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Forsøke å få til workshop med komiteen og jobbe videre med neste utgave av 

Ugleposten. 

 

146/22 Aktivitetsansvarlig 

Valg av navn til IF v/Kristine 

- Det er sendt inn forslag til navn på IF på Erudios fb-side og mange medlemmer har 

stemt. Erudio Studentidrettsforening Trondheim har fått flest stemmer. Kristine 

sender forslaget videre. 

Bevertning til idrettslagene v/Kristine 

- Idrettslagene ønsker å motta litt bevertning ved sosiale sammenkomster. Det er i 

utgangspunktet ikke satt av penger til dette. Styret er enige i at hvert idrettslag har 

500kr til bevertning denne høsten. 



Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Se nærmere på kanonballturnering.  

 

147/22 Informasjonsansvarlig 

Tiktok v/ Johanna 

- Workshop med promkom er gjennomført. Flere ønsket å opprette en Tiktok-bruker for 

Erudio. Styret er positive.  

- Johanna tar ansvaret for informasjonsdeling fremover. Resten i komiteen tar ansvar 

for annet innhold. 

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna 

- Fortsette å dele informasjon. 

- Stand på Dragvoll i morgen, 3.oktober. 

 

148/22 Grafisk 

Promkom v/Marita og Johanna 

- Workshop med promkom var vellykka. Alle har Adobe-lisens.  

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

- Følge opp komiteen 

 

149/22 Faddersjef  

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus 

- Lite på agendaen som faddersjef 

Ingenting som skjer 

 



150/22 Fagansvarlig 

Rosa Kompetanse seminar, Fagkom ruler 

- Seminaret var vellykka. Jens skryter av fagkom. 

Fordeling av roller 

- Rollene er fordelt i fagkom. Foreløpig virker det å fungere fint. 

Praksis 3/arbeidsoppgaver 

- Jens har delegert bort mange arbeidsoppgaver til medlemmene i fagkom denne 

høsten. 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

- Planlegge quiz. 

- Balansere verv med praksis 3. 

 

151/22 Eventuelt 

Tårnuglene v/Jon-Emil 

- Det har kommet inn en søknad til tårnuglene. Styret vedtar enstemmig at 

vedkommende er en tårnugle. 

Forræder? v/Jens 

- Noen medlemmer har ytret ønske om et arrangement lignende programmet Forræder 

for Erudio.  

Slack pro v/Johanna 

- Det foreslås å oppgradere til Slack pro for styret. Det er uaktuelt i høst, men kan 

eventuelt vurderes i budsjettet for neste år. 

SU-insta-takeover v/Jon-Emil 

- Jon-Emil skal ha SU-insta-takeover på torsdag, 6.oktober. 



Møteplan v/alle 

- Neste møte blir tirsdag 18.oktober kl.18. 

Møteevaluering v/alle 

- Vi kan bli flinkere til å legge inn punkter på møteinnkalling og komme til ro etter 

pauser.  

 

Møtet er hevet: 19.47. 

 


